

Referat

Emne: Kollegianerrådsmøde

Formål med mødet: Daglige gang på kollegiet

Mødeleder: Benjamin Klerens

Referent: Cecilie Sørensen

Stemmetællere: Alex og Sanne

Dato: 25/07 - 2022

Varighed: 19:00-20:50

Tilstedeværende:

Cecilie - C4

Alex - C4

Benjamin - A3

Sara - J1

Simon - J3

Sanne - J3

Lea - C2

Thor - G3

Ella - G3

Fraværende:

Sebastian - B2

Nadia - F3

	Dagsordenspunkt:	Drøftelse og konklusion:	Ansvarlig + evt. deadline
1.	Godkendelse af referat fra sidst	Referatet er godkendt.	
a.	Godkendelse af referent og valg af stemmetællere	Referent er godkendt. Alex og Sanne er valgt som stemmetællere.	
2.	Update fra posterne		De enkelte poster
a.	Introperson -	Ikke noget særligt nyt.	Cecilie Sørensen
b.	Kasser -	Siden fælleshuset er blevet renoveret er der flere som vil leje det. Super positivt!	Alex Brunebjerg

c.	Fælleshusansvarlige -	Ikke noget nyt. Folk er stadig dårlige til at huske deres rengøringsuge, men de fleste er gode nok til at få det gjort når de bliver mindet om det. Sara flytter snart og skal derfor af med sin post som fælleshusansvarlig. Sara foreslår Sanne som "vikar" indtil der officielt kan vælges en ny fælleshusansvarlig. Dette er der tilfredshed med blandt kollegianerrådet.	Sara Kristensen
d.	Haveudvalg -	Sebastian er fraværende til mødet. Der efterspørges en bedre og tidligere udmelding ifm. haverengøring. NB Husk at bestille afhentning af container samtidig med bestilling af container (vi betaler nemlig pr. dag den står her). Der er nogle lejligheder der har problemer med myrer der kommer ind i lejligheden. Hvem skal gøre noget ved dette? Sanne sender problemet videre til Kristiansdal, så der kan gøres noget ved det.	Sebastian Lohse
e.	Håndværkeransvarlige -	Ikke alle er så gode til at huske at få vedsendt de oplysninger der skal bruges ifm. noget der er gået i stykker. Der har være en række køleskabe, der er blevet udskiftet.	Simon Lund Sanne Sørensen
f.	Møbel- og vaskekælderansvarlig -	Intet nyt.	Lea Ruess
g.	Internet- og hjemmesideansvarlig -	Ikke særligt nyt. En eller flere beboere har haft problemer med internet i vaskekælderen. Dette vil Alex (og Benjamin) undersøge nærmere hurtigst muligt.	Alex Brunebjerg
h.	Formand -	En del småting rundt omkring, men ikke noget særligt. <u>Emhætter</u>	Benjamin Klerens

		<p>Planen er delt rundt til folk. Hvis man ikke er hjemme når det skal laves, skal man aflevere nøgle i den brune kuvert.</p>	
3.	<p>Nedlæggelse af håndværkerposten i kollegianerrådet</p>	<p>Håndværkerposten indebærer efterhånden kun det at være mellemmand mellem den beboer der har et problem og Kristiansdal, som skal skaffe hjælpen. Derfor diskuteres det hvorvidt håndværkerkontakten overhovedet er nødvendig.</p> <p>Hvis håndværkerkontakten nedlægges vil det betyde, at beboerne selv skal kontakte Kristiansdal, når de har et problem. Dette har Kristiansdal allerede godkendt, at de gerne vil være med til.</p> <p><u>Der stemmes om nedlæggelse af håndværkerkontakten:</u> 9 ud af 9 stemmer for nedlæggelse af håndværkerkontakten.</p> <p>Der snakkes desuden om at der skal dannes et overblik over hvem, der har hvilke nøgler i kollegianerrådet.</p>	
4.	<p>Oprettelse af beboerråd</p>	<p>Som det er lige nu sendes klager videre til Kirstiansdal.</p> <p>Der er snak om, om der skal genoprettes et beboerråd.</p> <p>June fortæller at hun godt kan lide at sidde med den slags sager, som der vil komme til et beboerråd, hvor der er behov for konflikt nedtrapning og konfliktløsning.</p> <p>Alex fortæller om nogle af de juridiske sider af dette. Det kan være svært at komme igennem med en udsmidning.</p> <p>Der foreslås en <u>alternativ løsning</u>: At der i stedet for et beboerråd kan være en (ulønnet) 'fredsmægler', som beboere kan vælge at tage kontakt til, hvis de har brug for assistance til en konflikt med en roomie eller lign.</p> <p>Med denne løsning vil det stadig være Kristiansdal der står for officielle klager og udsmidning.</p>	

		<p>Der stemmes om den alternative løsning (se ovenfor):</p> <p>9 ud af 9 stemmer for den alternative løsning.</p>	
5.	Stien mellem M og G blokken	<p>Ella og Thor fortæller om deres oplevelse af stien.</p> <p>Troels og June tilbyder at klippe det mest presserende ved stierne.</p> <p>Alex og Benjamin tager det videre ift. fliserne der ligger dårligt (evt. lægning af nye flisestier).</p>	
6.	Hegn til Lilletoftvænget	<p>Benjamin fortæller om situationen.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hegn 2,10 trykimprægneret træ <ul style="list-style-type: none"> - Understøbt i beton - Nyt hegn hele vejen over - 42 meter, ca. 21 meter hver - Naboerne fjerner buske og gamle hegn - Hvis vi laver hegn til naboerne, kan der ikke også skiftes beplantning/omlægges friarealer. <p>Folk er generelt med på idéen om nyt hegn. Alex og Benjamin skal til et møde med Kristian Eliassen fra Kristiansdal, hvor de skal finde ud af hvad der er penge til og hvilken indflydelse det evt. vil kunne have for beboerne, hvis der opsættes nyt hegn.</p> <p>Simon går ned og kigger på det eksisterende hegn og finder ud af hvad standen er.</p> <p>Når der er kommet flere informationer indkaldes der til et nyt kollegianerrådsmøde, hvor vi kan afgøre på mere kvalificeret vis, hvad der skal ske mht. nyt hegn.</p>	
7.	Andet/Evt.	<p>Bytning af lejemål</p> <p>Der efterspørges mulighed for at bytte værelse med andre beboere på kollegiet. Dette tages videre til et møde med Kristiansdal.</p>	

		<p>Der er en oplevelse af at medarbejdere ved Kristiansdal ikke har helt styr på de ting der efterspørges.</p> <p>Antennerne på kollegiet Er der nogen der ved noget om hvad antennerne bruges til? Ellers pilles de ned, da de er til gene for beboere på kollegiet. 8 ud af 8 stemmer for at fjerne antennerne.</p> <p>Parkeringskontrol Parkeringskontrol nedlægges, da der umiddelbart er kommet styr på de biler der ikke hørte til kollegiet.</p>	